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 zسوژه

 zمصاحبه

 عماد میرجوان

به مس کرمان رفت

عمــاد میرجــوان، مهاجــم بــا تجربــه فصــل قبــل تیــم آلومینیــوم اراک، پیراهن 
مــس کرمــان را بــر تــن خواهــد کــرد. میرجوان کــه در خــط حمله بــازی می کند 
در بازی هــای فصــل قبــل لیــگ برتر نزدیک بــه 600 دقیقه برای تیــم آلومینیوم 
بــه میــدان رفــت و پیــش از این تیم او ســابقه بــازی در تیم های ســپاهان، نفت 
آبادان، نفت مســجد ســلیمان، مس رفســنجان و سپیدرود رشت را نیز داشته 

کــه بــه همراه تیم ســپیدرود آقــای گل رقابت ها شــد.

 حسین بادامکی

جانشین نیکبخت در مشهد

پــس از جدایــی علیرضــا واحــدی نیکبخــت، حــال یکی دیگــر از بازیکنــان نامدار 
فوتبال خراســان هدایت نماینده مشــهد یعنی شــادکام را در لیگ ســه بر عهده 
گرفته اســت. جالب اینکه بادامکی هم اکنون مســئولیت ریاست هیأت فوتبال 
مشهد را نیز بر عهده دارد. علاوه بر این حسین بادامکی به عنوان مربی به کادر 
فنی شــادکام مشــهد اضافه شــده اســت تا در کنار رضا ناصحی، حســن تقی پور 

و امیــد غلامــی اعضــای کادر فنی این تیم تکمیل شــود.

 سیاوش یزدانی

در سپاهان ماند

سیاوش یزدانی در نقل وانتقالات زمستانی فصل گذشته با عقد قراردادی 
بــه مــدت دو ســال و نیــم راهــی ســپاهان اصفهان شــد. این بازیکــن بعد از 
پیوســتن به ســپاهان خیلی فرصت بازی پیدا نکرد، موضوعی که از ابتدای 
فصل در استقلالِ ساپینتو شروع شده بود. در همین رابطه گمانه زنی هایی 
درباره خروج ســیاوش یزدانی از ســپاهان مطرح بود، اما باشــگاه ســپاهان 

تمایلــی به جدایی ایــن بازیکن ندارد.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 القادسیه عربستان؛ 
دومین حریف تدارکاتی 

نساجی
تیــم فوتبــال نســاجی در دومیــن 
دیــدار تدارکاتــی خــود در اردوی 
ترکیــه بــه مصــاف تیم القادســیه 
عربستان می رود. این بازی امروز 
و در ششمین روز اردوی شاگردان 
ســیدمهدی رحمتــی در کمــپ 
گرین پــارک کاراتپــه اســتانبول 
برگــزار خواهد شــد. القادســیه در 
ترکیب خود از نفرات سرشناســی 
اســتفاده می کند؛ »ام بایه دیانه« 
بــا ســابقه حضــور در یوونتــوس 
و گالاتاســرای، »مکــس پــاور« 
بــا ســابقه چنــد فصــل بــازی در 
لیــگ جزیــره، »خوئــل روبلــس« 
در وازه بانــی کــه در لیگ هــای 
جزیــره و لالیــگا بــه میــدان رفتــه 
است و همچنین سابقه عضویت 
در تیــم امیــد اســپانیا را دارد، 
»کریــم عریبی« با ســابقه بازی در 
لیگ فرانسه و حضور در تیم ملی 
الجزایــر و … در ترکیــب ایــن تیــم 
عربســتانی بــه میــدان می رونــد. 
نســاجی چهارشــنبه گذشــته در 
نخســتین دیدار تدارکاتی خود در 
ترکیه به نتیجه تســاوی بدون گل 
مقابــل الخلیج عربســتان رســید.

جذب بایرامی و تمدید با 
ثابت ایمانی

یکــی از بازیکنــان مؤثــر پیکان در 
فصــل گذشــته، غلامرضــا ثابــت 
ایمانــی بــود. ایــن بازیکــن در 
هفته هــای اخیــر بــا پیشــنهادات 
زیــادی مواجــه بود و می توانســت 
حضــور در تیم هــای دیگــر لیــگ 
برتــر را تجربه کنــد، اما در نهایت، 
پس از مذاکره با مدیران باشــگاه 
و اعضــای کادر فنــی تصمیــم بــه 
مانــدن گرفــت. ثابــت ایمانــی 
از جملــه هافبک هــای خــلاق و 
تکنیکی لیگ اســت کــه به تازگی 
حضــور در اردوی تیــم ملــی را هم 
تجربــه کرده اســت و این موضوع 
می توانــد انگیزه هــای زیادی برای 
حضــوری پررنــگ در فصــل آینده 
بــه او بدهــد. همچنیــن مهــرداد 
سرشــناس  جــم  مها مــی  یرا با
فوتبال کشــورمان که سابقه بازی 
در تیم هــای مختلــف از جملــه 
تراکتور، نساجی، آلومینیوم و... را 
در کارنامــه دارد، پس از مذاکره با 
مدیران باشــگاه، قرارداد دوساله 
خــود با پیــکان را به امضا رســاند. 
ایــن بازیکن، ســابقه کار با رســول 
خطیبــی را دارد و کادر فنــی بــا 
شناخت کافی از عملکرد بایرامی، 
نســبت بــه جــذب او، درخواســت 
خــود را بــه مدیریــت باشــگاه 
اعــلام کــرد که پــس از طی مراحل 
مذاکــره، مهــرداد هــم بــه جمــع 

پیکانی هــا اضافــه شــد.

مدیرعامل سابق چوکا خبر 
داد

صعود به لیگ آزادگان
بــا وجود اینکه تیــم چوکای تالش 
در گیــلان طرفدارهــای خودش را 
دارد اما این تیم در فصل گذشته 
بــه لیــگ دو ســقوط کــرد و حــالا 
زمزمه هــای بازگشــتش به دســته 
اول بــا خریــدن امتیــاز خوشــه 
طلایــی ســاوه شــنیده می شــود. 
مــل  دقــی، مدیرعا هــادی صا
اســبق چــوکای تالش در ایــن باره 
می گوید: »به من پیشنهاد دادند 
با تیم ســاوه بــه عنوان مدیرعامل 
همکاری کنم و من گفتم شــرایط 
آمــدن به آنجا را ندارم. ابتدا بحث 
ســپیدرود بــود ولــی شــرایطش 
فراهم نبود اما وقتی چوکا سقوط 
کــرد، بحــث گرفتــن امتیــاز بــرای 
ایــن تیــم مطــرح شــد. یک ســری 
مســائلی هســت کــه هــم بــه نفع 
چوکاســت و هــم بــه نفــع آقــای 
پرویــزی و ایــن اتفاق تــا ۹۹ درصد 
تمام شــده اســت. اگر شــرایط در 
تالــش مهیــا باشــد چوکا بــه لیگ 
یــک برمی گــردد. مشــکل اصلــی 
ایــن تیــم ایــادی و مدعیــان قبلــی 

اســت.«

علیرضـا صالحـی رئیـس کمیته اسـتیناف 
فدراسیون فوتبال درباره پرونده شکایت 
سـایپا از شـمس آذر قزویـن کـه بـه کمیتـه 
اسـتیناف ارسـال شـده می گویـد: »هنـوز 
ایـن پرونـده ارسـال نشـده اسـت. اجـازه 
بدهیـد پرونـده واصـل شـده و اعتـراض 
بـا  نسـبت بـه حکـم را بررسـی کنیـم و 
توجـه بـه دلایـل و مـدارک موجود، بتوانیم 
تصمیم گیری کنیم. نسـبت به موضوعی 
اداری  لحـاظ  از  و  نداریـم  اشـرافی  کـه 
هنـوز بـه مـا واصـل نشـده صحبـت کـردن 
جایگاهـی نـدارد.« او در مـورد اینکه پیش 

از ایـن کمیتـه اسـتیناف در پرونـده دیـدار 
سایپا و پیکان مربوط به ۳ فصل قبل رأی 
کمیته انضباطی را شکسـت و آیا احتمال 
دارد بـاز هـم ایـن اتفـاق رخ بدهـد این طور 
می گویـد: »ایـن ۲ پرونـده با هم فرق دارد. 
اگـر یادتـان باشـد، آن پرونـده در مـورد 
تعویـض اضافـی بـود و کمیتـه اسـتیناف 
بـا توجـه بـه مصادیـق بازیکـن غیرمجاز در 
آیین نامـه اعـلام کـرد بـازی سـایپا و پیـکان 
نبایـد ۳ بـر صفـر بـه سـود سـایپا شـود. در 
آن پرونـده پـس از تصمیم گرفتـن کمیتـه 
اسـتیناف، دادگاه CAS نیـز حکـم را تأییـد 

کـرد . می توانیـم بگوییـم در آن پرونـده 
رأی قانونـی صـادر شـد.« رئیـس کمیتـه 
اسـتیناف در مـورد اعتراض هـای صـورت 
گرفتـه نسـبت بـه تأخیـر و تقـدم رسـیدگی 
بـه پرونده هـا می گویـد: »اگـر منظورتـان 
پرونده های مطروحه در کمیته اسـتیناف 
اسـت، زمانـی بـرای یک پرونـده با توجه به 
وضعیتـش برایـش دسـتور موقـت صـادر 
می شـود  . خـود آیین نامـه می  گویـد بایـد 
ظـرف ۳ روز تصمیـم گرفتـه شـود. کاربـرد 
اسـت  موقتـی  حالـت  دسـتورالعمل  آن 
کـه محرومیـت را به دنبـال دارد. چـه بسـا 

امـکان دارد کمیتـه انضباطـی و اخـلاق در 
ماهیـت امـر بـه ایـن نتیجـه برسـند نبایـد 
ایـن محرومیـت اعمـال شـود و مـا هم رأی 
برائـت را صـادر کنیـم زیـرا محتویـات بایـد 
براسـاس دلایلـی باشـد . بـه همیـن خاطـر 
پرواضـح اسـت نسـبت بـه صـدور دسـتور 
موقـت خیلـی سـریع تر اقـدام می کنیـم. 
پرونده هـای دیگـر نیاز به تحقیق و احضار 
دارد کـه رونـد اداری اش بایـد طـی شـود . 
خـود  وضعیـت  بـه  توجـه  بـا  پرونده هـا 
شـرایط متفاوتی دارند و نمی توانیم آنها را 
مقایسـه کـرده و مشـابهت قـرار بدهیـم.« 

صالحـی در مـورد اینکـه مدتـی قبـل در 
پرونـده بیـن تیم هـای داماشـیان و شـهید 
بـا صـدور  اسـتیناف  یـزد کمیتـه  قنـدی 
پایانـی  هفتـه  برگـزاری  موقـت،  دسـتور 
گـروه دوم لیـگ ۲ را بـه تعویـق انداخـت 
بـرای بررسـی بیشـتر  آیـا امـکان دارد  و 
پرونده بازی سایپا و شمس آذر نیز چنین 
تصمیمـی را بـرای شـروع لیـگ برتـر اتخـاذ 
کنـد ایـن طـور می گوید: »پرونده شـکایت 
سـایپا هنـوز بـرای مـا ارسـال نشـده امـا 
نمی توانیـم بـا آن پرونـده لیـگ ۲ مطابقت 

قـرار بدهیـم.«

 واکنش رئیس کمیته استیناف به پرونده شکایت سایپا از شمس آذر

پرونده شکایت سایپا هنوز برای ما ارسال نشده

بودجه لیگ برتر و لیگ یک همخوانی ندارد

 مهاجری: مربیگری در لیــــــگ برتر 
رابطه می خواهد

خیبـر خرم آبـاد بـا مدیریـت فـراز کمالونـد 
و سـرمربیگری رضـا مهاجـری قـرار اسـت 
یکی از مدعیان اصلی صعود به لیگ برتر 
در ایـن فصـل لیـگ یـک باشـد. خیبری هـا 
خیلـی زود کارشـان را شـروع کردنـد و در 
آرامـش بـرای رقابت هـا آمـاده می شـوند. 
رضـا مهاجـری سـرمربی باتجربـه خیبـر 
خرم آباد درباره شـرایط این تیم، همکاری 
بـا کمالونـد و... صحبت هـای جالبـی دارد.

چطور شد که دیگر در لیگ برتر 
حضور ندارید و تیم لیگ یکی خیبر 

خرم آباد را انتخاب کردید؟
مـن بـا احتـرام بـه همـه همکارانـم بایـد 
بگویـم فوتبـال بـه رابطـه نیـاز دارد. مـن 
هـم ایـن رابطـه را نـدارم. مـن ۲ سـال قبـل 
به نفت مسجدسلیمان رفتم و تیمی که 
آخـر جـدول بـود را از سـقوط نجـات دادم. 
از ۷ بازی، فقط یک باخت مقابل گل گهر 
در سـیرجان داشـتیم. در بقیـه بازی هـا، 
مثـلاً بـازی بـا اسـتقلال کـه در آزادی برگزار 
شـد و حریـف جشـن قهرمانـی گرفـت، مـا 
تساوی کردیم. ذوب آهن را در فولادشهر 
بردیـم، بـا تراکتـور مسـاوی کردیـم. در کل 
می خواهـم بگویـم تیـم را بـا اقتـدار نگـه 
داشـتیم. بعـد از آن انتظـار داشـتیم بـا 
مـا بهتـر رفتـار شـود امـا اینطـور نشـد. کار 
فوتبال مشخص است و همه نقاط قوت 
و ضعـف دارنـد کـه باید روی آنها کار کنیم. 
بـه هـر حـال، من خیبر خرم آبـاد را انتخاب 
سـخت افزاری  لحـاظ  بـه  چـون  کـردم 
درست است. همه انگیزه دارند؛ از دکتر 
عبـدی مالـک باشـگاه تـا آقـای کمالونـد 
مدیریـت و همـه اعضـای دیگـر بـه دنبـال 
صعـود هسـتیم. البتـه صحبـت از صعـود 
راحت اسـت اما کار سـختی داریم. مالک 
و مدیریـت باشـگاه یـک بحـث اسـت امـا 
آیتم هـای مختلـف بـرای صعـود یـک تیـم 
بـه لیـگ برتـر لازم خواهـد بـود که اکثر آنها 
را داریـم. بـه هـر حـال مـا در لیـگ یک باید 
بـا تیم هایـی کـه سـابقه قهرمانـی در لیـگ 
برتـر، سـابقه بـازی در آسـیا و... را دارنـد، 
قهرمـان شـدن  بـرای  تیـم   ۹ بجنگیـم. 
می جنگنـد و بقیـه تیم هـا هـم دسـت و 
پـا بسـته نیسـتند. البتـه همیشـه لیـگ 

یـک پدیـده و سـورپرایز هـم دارد امـا مـا 
اگـر خـوب کار کنیـم و زحمـت بکشـیم بـه 

می رسـیم. خواسـته مان 
الان بازیکنانی که مد نظر داشتید، 

باشگاه خیبر برای تان گرفت؟
یکسـری  نیسـت.  گرفتـن  بحـث 
بازیکنـان شرایط شـان جـوری اسـت کـه 
نمی شـود آنهـا را جـذب کـرد. باشـگاه هـم 
محدودیت هایی دارد. پس باید همدیگر 
را درک کنیـم. در کل بـه جـز یکـی، دو 
بازیکـن، همـه بازیکنـان مـورد نیـاز گرفتـه 

. شـد
شرایط بودجه ای باشگاه هم به نظر 

باید خوب باشد.
واقـع  در  اسـت.  مشـخص  بودجـه 
فدراسـیون بودجـه را مشـخص کـرده و 
سـقف ۳۵ میلیاردی گذاشـته که شـرایط 

را بایـد قبـول کـرد.
فکر می کنید تعیین سقف برای 

باشگاه ها درست است؟
ببینیـد امسـال ۲ تیـم بایـد از لیـگ یـک 
بـه لیـگ برتـر صعـود کننـد. سـقف بودجه 
میلیـارد   ۳۵۰ برتـری  لیـگ  تیم هـای 
اسـت و لیـگ یـک ۳۵ میلیـارد. یعنـی ۱۰ 
بـه یـک. ایـن اختـلاف خیلـی زیـاد اسـت و 
نبایـد بیـن لیـگ برتـر و لیـگ یـک اختـلاف 
مالـی تـا ایـن حـد زیـاد باشـد. حـالا در نظـر 
بگیریـد مثـلاً تیـم مـا بـه لیـگ برتـر صعـود 
کند، نمی خواهیم شاکله تیم بهم بریزد. 
بـا ایـن شـرایط هـم بایـد بـا تیم هـای ۳۵۰ 
میلیـاردی بجنگیـم. معلـوم اسـت ایـن 
جنـگ نابرابـر خواهـد بـود. بازیکنـی کـه 
زحمت کشیده و کمک کرده تیم را از لیگ 
یـک بـه لیـگ برتـر بیاوریـم را نمی توانیـم 
کنـار بگذاریـم. آنهـا بایـد مزد زحمت شـان 
را بگیرنـد. پـس شـرایط بایـد طـوری باشـد 
کـه اختلاف هـا زیـاد نباشـد. مـا راه هـای 
دیگـری داریـم کـه باشـگاه فیرپلـی مالـی 
را رعایت کنند. مثلاً بگوییم باشـگاه های 
بدهـکار تـا زمانـی کـه بدهی شـان را صـاف 
نکننـد نمی تواننـد تا این حد هزینه کنند. 
همـه را نبایـد بـا یـک چـوب زد و شـرایط 
باشـگاه خوش حسـاب و بدحسـاب نباید 
برابـر و در مبلـغ یکـی باشـد. کارشناسـان 
در فدراسـیون تصمیماتـی کـه می گیرنـد 
بایـد بـا هـم همخوانـی داشـته باشـد. الان 
سـهمیه بازیکـن بزرگسـال را از ۲۱ بـه 
۱۹ رسـاندند. سـهمیه زیـر ۲۵ سـال هـم 

برداشـته شـد. ایـن اتفـاق کار را خـراب 
می کنـد و بـه مـا فشـار ناگهانـی می آیـد. مـا 
الان ۴ بازیکـن ضـرر کردیـم. ۲ تـا زیـر ۲۵ 
سـال داشـتیم کـه بزرگسـال شـدند و ۲ تـا 
هم از سهمیه بزرگسال کم شد که جمعاً 
۴ تـا ضـرر کردیـم. بهتـر بـود بـه جـای ایـن 
تصمیـم، ۳ تـا مرحلـه بگذارند. مثلاً سـال 
اول ایـن تعـداد، سـال بعـد آن تعـداد و... 

اینطـور تیم هـا ضـرر نمی کننـد.
اینکه آقای کمالوند خودش 

سرمربی فوتبال است و حالا به 
عنوان مدیرعامل باشگاه در خیبر 

حضور دارد، کار شما را سخت 
نمی کند؟

نه، تا الان که تعامل خوبی با هم داشتیم 
چـون شـناخت خوبـی از یکدیگـر داریـم. 
بـه هـر حـال ایـن مسـأله یـک جایـی کار 
را سـخت تر می کنـد و یـک جـا راحت تـر. 
از  بهتـر  یارگیـری  و  بیشـتر  فنـی  دقـت 
ایـن مـوارد اسـت. مدیرعامـل فوتبالـی 
بـا غیرفوتبالـی خیلـی فـرق دارد. حـالا کـه 
آقای کمالوند مدیرعامل است، می دانیم 
باید دقت بیشـتری کنیم. از آنطرف چون 
و  می شناسـد  را  دغدغه هـا  خـودش 
می دانـد چـه عواملـی می توانـد تیـم را بـه 
سـر منـزل مقصـود برسـاند، خیلـی خـوب 
اسـت. در کل مجموعـه خوبـی داریـم. 
رئیـس  ناصـر  مهنـدس  عبـدی،  دکتـر 
هیـأت مدیـره و آقـای کمالونـد مدیرعامـل 
باشـگاه، همـه تلاش شـان کمـک بـه تیـم 

بـرای صعـود اسـت.
فصل گذشته آقای کمالوند به 

زمین ورزشگاه خرم آباد خیلی ایراد 
گرفت. شرایط به همان شکل قبل 
است یا اینکه ایرادها برطرف شده؟

بحـث پارسـال را نمی دانیـم امـا مـا یـک 
بـازی  و  داریـم  خـوب  تمرینـی  کمـپ 
دوسـتانه ای هـم بـا تیـم منتخـب بروجـرد 
داشـتیم. بـه نظـر می رسـد بـا تـلاش دکتـر 

بازسـازی شـده اسـت. عبـدی، 
همچنان بحث فروش امتیاز در 

لیگ یک وجود دارد. این مسأله کار 
را سخت نمی کند؟

می بینیـم  داریـم  هـم  هنـوز  متأسـفانه 
امتیـاز تیم هـا خریـد و فـروش می شـوند 
و تیم هـا از یـک اسـتان بـه اسـتان دیگـر 
می رونـد. ایـن کار عجیـب اسـت و کار را 

می کنـد. سـخت 

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار
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کار سخت است اما به دنبال صعود هستیم

امسال 2 تیم باید از 
لیگ یک به لیگ برتر 
صعود کنند. سقف 

بودجه تیم های لیگ 
برتری 350 میلیارد 

است و لیگ یک 35 
میلیارد. یعنی 10 به 

یک. این اختلاف خیلی 
زیاد است و نباید بین 

لیگ برتر و لیگ یک 
اختلاف مالی تا این حد 
زیاد باشد. حالا در نظر 
بگیرید مثلاً تیم ما به 
لیگ برتر صعود کند، 
نمی خواهیم شاکله 

تیم بهم بریزد. 

ZOOM


